
Van: Brigitte Wielage  
Verzonden: donderdag 29 november 2018 14:45 
Onderwerp: Klacht mbt ( uitblijven reactie) over onveilige verkeerssituatie - Spoorpad/Kanaaldijk  
 

 
Geacht college, Beste Erik, 
 
Wij hebben in het verleden afgesproken dat indien inwoners geen antwoord zouden krijgen 
op hun vragen we dit zouden melden. 
Onderstaande mail is weer een voorbeeld. De eerste melding is van 4 oktober. Inmiddels is 
het 29 november.  
Vragen: 

 Waarom krijgt inwoner/krijgen inwoners niet tijdig antwoord? 
 Wanneer krijgt ze  adequaat antwoord op de geschetste problematiek?  
 Wat kan de gemeente aan de genoemde situatie doen, gezien het feit dat de winter nabij 

is? 

Gegevens van de betreffende indiener van vragen zijn bij mij bekend en kunnen desgewenst 
verstrekt worden voor een toelichting.  
Maar zijn waarschijnlijk ook terug te vinden middels het dossiernummer.  
 

Graag z.s.m. reactie i.v.m. de naderende winterperiode.  
 
Brigitte Wielage  
Fractievoorzitter VVD Diemen  
Oude Waelweg 73  
1111 SW Diemen  
0630075957  
bhm.wielage@outlook.com  
brigitte.wielage@diemen.nl 
 
 
 
Hoi Brigitte, 
 
Zoals van de week besproken stuur ik je hieronder een verslag van mijn (pogingen tot) contact met 
de gemeente Diemen over de onveilige situatie op het Spoorpad aan de Kanaaldijk West, de 
verbindingsweg tussen Diemen en Weesp langs de spoorbrug over het Amsterdam-Rijnkanaal. 
 
Dagelijks moeten vele schoolkinderen en volwassenen gebruikmaken van het Spoorpad, zowel vanuit 
Diemen als vanuit Weesp. Al jaren verbazen wij ons over de onveilige situatie die zich op en naast dit 
pad voordoet waar niets aan wordt gedaan.  
Ik bedoel hiermee: 

 in de wintermaanden wordt het pad niet gestrooid  (dit staat met een bord aangegeven). 
Daardoor is het pad bij vorst e/of sneeuw onbegaanbaar, met gevaarlijke glij partijen van 
fietsen en scooters tot gevolg; 

 in de scherpe bocht in het pad (aan de Diemen-zijde) ligt altijd veel rommel op het wegdek: 
zand, grind, stenen en ander puin. Daardoor is het wegdek zeker in de bocht verraderlijk glad 
voor fietsen/scooters, zelfs als zij met lage snelheid door de bocht komen; 
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 er staan in en na deze scherpe bocht geen degelijke hekken om fietsers/scooters op te 
vangen voordat ze van het talud naast het pad kunnen doorschieten; 

 er is geen of nauwelijks fatsoenlijke verlichting op het pad, waardoor het ’s avonds 
onoverzichtelijk en gevaarlijk is. 

Onlangs is een leerlinge van het Vechtstede College tijdens hevige regenval met de scooter in 
bovengenoemde bocht ten val gekomen en heeft daarbij zeer ernstig, blijvend letsel opgelopen. Het 
wordt nu echt tijd dat deze onveilige situatie wordt opgelost.  
 
Wij proberen sinds begin oktober contact te krijgen met de gemeente Diemen om te bespreken 
of/hoe er iets kan gebeuren.  
Er is een melding aangemaakt op 4 oktober: 2018-063701. Deze melding is doorgegeven aan de 
afdeling Infra en de heer Van Breukelen zou contact opnemen.  
Wij hebben hierover nogmaals gebeld op 12 oktober, 16 oktober,  26 en 31 oktober. Telkens zijn 
notities en meldingen gemaakt en bel- verzoeken doorgegeven.  
Tot onze grote ergernis zijn wij tot vandaag niet gebeld of geïnformeerd.  
Ook op ons verzoek voor contact met een leidinggevende of andere verantwoordelijke komt geen 
reactie. De dames aan de telefoon zijn vriendelijk maar nemen geen andere initiatieven dan notities 
maken. N.B.: Op 15 november zijn wij, na het zoveelste dringende verzoek, precies 1 keer gebeld 
door de heer Roubos. Hij heeft een voicemail ingesproken, ik heb diverse keren teruggebeld maar 
krijg geen reactie of contact meer.  
Het is mij bekend dat er uit meerdere hoeken over deze situatie meldingen zijn gedaan, en dat ook 
deze partijen geen enkele reactie van de gemeente ontvangen.  
 
Inmiddels staan de winter en de onveilige verkeersmaanden nu toch echt voor de deur en ik begrijp 
niet waarom de gemeente geen actie onderneemt. Het zijn tenslotte echt geen heel grote 
maatregelen die al veel kunnen verbeteren: strooien bij nachtvorst en sneeuw, de bocht 
schoonvegen van puin en grind en wat extra hekken plaatsen. Zo simpel en snel kan het gaan. Ik ben 
onderhand in staat om een melding aan het Diemer Nieuws te doen, wellicht dat er met wat 
publicitaire aandacht ineens wel deuren openen? 
 
Zou jij vanuit jouw gemeenteraadsfunctie deze kwestie op korte termijn willen aankaarten bij de 
verantwoordelijken? 
Ik ben bereid e.e.a. nader toe te lichten. Ik hoor graag van je! 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
 


